
Zapisnik 
 sa 42. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 18. ožujka 2021. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Milan Kolar, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/03, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 12. ožujka 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 19

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Milan Kolar, predsjednik, 
2. Franjo Potroško, 
3. Miroslav Fuček, član, 
4. Vjekoslav Grguljaš, 
5. Ivan Turbelija, 
6. Božidar Jendrijev, 
7. Josip Fuček, 
8. Ljubica Penezid, 
9. Damir Keber, 
10. Iva Maletid. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marid, potpredsjednik. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Branko Patačko, zamjenik opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Nadica Kolar, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, 
- Stjepan Hrženjak, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Milan Kolar, otvorio je 42. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 42. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 10 (deset) članova 

Vijeda. Odsutan je član vijeda Darko Marid koji je opravdao svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje 
odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 41. sjednice 
Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 08. ožujka 2021. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 41. sjednice Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 41. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 08. ožujka 2021. godine verificiran 

jednoglasno sa 10 (deset) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 42. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 42. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 42. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“ usvojen 

sljededi: 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu, 
2. Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini, 
3. Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa javnih potreba: 
 A. u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 C. u kulturi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 D. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
4. Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa: 
 A. održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine             
 Ferdinandovac u 2020. godini, 
 C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 D. utroška sredstava vodnog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 
 E. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na 
 području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 



 F. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 
 privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 
 Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 G. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na 
 području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 H. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu, 
6. Razmatranje i usvajanje Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 
2020. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine, 
7. Razmatranje i usvajanje Izvješda o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpn ja do 
31. prosinca 2020. godine, 
8. Razmatranje i usvajanje Izvješda o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac  za razdoblje od 
2017. do 2022. godine za 2020. godinu, 
9. Razmatranje i usvajanje Izvješda o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog 
otpada i mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu, 
10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: 
Sanacija postojedeg asfaltnog kolnika (krpanje mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21, 
11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu 
projektantskog nadzora tijekom izvođenja radova sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini 
Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 5/21,  
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u 
stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Opdine Ferdinandovac u 2021. godini,  
13. Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za 
pedagošku 2021./2022. godinu, 
14. Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice u 
Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme, 
15. Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluke o izboru radnica na radno mjesto odgojiteljice u 
Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme, 
16. Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice u 
Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme, 
17. Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 
voditelja u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme, 
18. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu primili smo u 

zakonskom roku. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je Godišnjim izvještajem o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu 

prikazano izvršenje svih prihoda i rashoda Proračuna Opdine Ferdinandovac za cijelu 2020. godinu. Obzirom da su II. izmjene i 
dopune Proračuna Opdine Ferdinandovac donesene u prosincu 2020. godine izvršenje Proračuna je u vedem dijelu usklađeno s 
posljednjim rebalansom. Prihodi Proračuna 2020. godine izvršeni su u iznosu od 8.464.351,50  kn, a rashodi 7.297.130,35 kn. Iz 
navedenog je vidljivo da se radi o znatnom povedanju prihoda i rashoda u odnosu na 2017. i 2018. godinu. Primjerice u 2018. godini 
prihodi su izvršeni u iznosu od 5.827.961,31 kn, a rashodi u iznosu od 5.252.755,80 kn. Opdina Ferdinandovac je u 2020. utrošila 
planiranio dio viška iz prethodnih razdoblja, ali je nastao novi višak u 2020. godini koji se prenosi i utrošiti de se  u razdoblju od 
2021.-2023. godine što je i planirano u Proračunu Opdine Ferdinandovac za 2021. i projekciji za 2022. i 2023. godinu. Uz Godišnje 
izvješde dostavljena su i izvješda o izvršenju planova i programa iz kojih se vide aktivnosti na koje su utrošena namjenska sredstva, a 
ali i dio opdih prihoda i primitaka Proračuna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu.  
Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
  



Točka 2. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi  

na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 
 

PREDSJEDNIK: Izvješde o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. 
godini primili smo zajedno s prijedlogom Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu.  

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da su navedenim Izvješdem prikazani rashodi sukladno Planu javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Prema navedenom planu tijekom 2020. godine sufinancirani su udžbenici, 
prijevoz učenika i školska kuhinja, studentske stipendije te ostale pomodi djeci, učenicima i studentima. Ispladivane su rodiljne 
naknade, potpore mladim obiteljima za kupnju/adaptaciju kude. Umirovljenicima i osobama u stanju socijalne potrebe ispladivane 
su „božidnice“ i „uskrsnice“ te je sufinanciran rad gerontodomadice. Prema navedenom programu sufinanciran je i rad Crvenog križa 
te isplate jednokratnih pomodi. Planirani i ispladeni iznosi prema određenoj vrsti pomodi prikazani su u Izvješdu.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine Ferdinandovac u 
2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa javnih potreba u: 

                          A. u predškolskom odgoju na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
C. u kulturi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 

      D. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini 
 

PREDSJEDNIK: Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u: A. u predškolskom odgoju na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini, B. u sportu na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, C. u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini i D. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini primili smo 
zajedno s prijedlogom Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Dajem riječ opdinskom 
načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik vijeda dopustio je zajedničku raspravu po podtočkama A., B., C. i D. ove točke. 
OPDINSKI NAČELNIK : Izvješdem o izvršenju Programa Predškolskog odgoja prikazano je sufinanciranje Dječjeg vrtida 

Košutica Ferdinandovac čiji je Opdina osnivač. Troškovi sufinanciranja su vedi u odnosu na prijašnje godine zbog otvaranja nove 
(trede) odgojno-obrazovne skupine, a time i zapošljavanja dvije nove odgojiteljice. Prema Programu javnih potreba u sportu te 
Programu javnih potreba u kulturi sufinancirani su projekti i programi  sportske odnosno kulturnih udruga s područja Opdine 
Ferdinandovac koji su provodili sportske odnosno kulturne aktivnosti na području Opdine Ferdinandovac. Sredstva su dodijeljena 
temeljem provedenog javnog natječaja i sukladno sklopljenim ugovorima o sufinanciranju. Prema Programu sufinanciranja vjerskih 
zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini financirana je obnova objekata vjerske zajednice ( Župna crkva sv. 
Ferdinanda kralja i župni dvor u Ferdinandovcu). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 

Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini.  



Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih 
zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih 
zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih 
zajednica na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o izvršenju Programa u: 

                     A. održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
  B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine        
      Ferdinandovac u 2020. godini, 
  C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
  D. utroška sredstava vodnog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
  E. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada 
  na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
  F. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom  
  pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom   
  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 
  2020. godini, 
  G. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta 
  na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
  H. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, 
 

PREDSJEDNIK: Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa :  A.  održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine 
Ferdinandovac u 2020. godini, B.  građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. 
godini, C.  utroška sredstava šumskog doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, D. utroška sredstava vodnog 
doprinosa na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, E. namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja 
nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, F.  o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih 
od zakupa, prodaje, prodaje izravnom  pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini, G. o namjenskom 
korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini i 
H. potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2020.  primili smo zajedno s prijedlogom Godišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik vijeda dopustio je zajedničku raspravu po podtočkama A., B., C., D., F., G. i H. ove točke. 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je Opdina dužna sredstva ostvarena od komunalne naknade, komunalnog doprinosa, 

naknade za koncesije, šumskog doprinosa, vodnog doprinosa , zakupa i promjene namjene poljoprivrednog zemljišta te naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac namjenski utrošiti i to sukladno namjenama 
propisanima zakonom. 

U Izvješdu Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac prikazane su aktivnosti te 
planirani i izvršeni troškovi za iste kao i namjenska i ostala sredstva utrošena na podmirivanje troškova tih aktivnosti. Prema 
navedenom Programu provodilo se održavanje nerazvrstanih cesta prema mreži nerazvrstanih cesta na području Opdine 
Ferdinandovac te je utrošeno ukupno 408.641,63 kn. Za čistodu javnih površina (zimska služba) nisu utrošena sredstva jer zimska 
služba nije korištena obzirom da nije bilo čišdenja snijega. Za održavanje javnih zelenih površina utrošeno je 190.259,93 kuna. 
Troškovi javne rasvjete iznosili su 284.217,53 kuna od čega je 199.943,75 kuna utrošeno na održavanje i modernizaciju javne 
rasvjete, a 84.273,78 kuna na podmirivanje troška električne energije za javnu rasvjetu. Na održavanje groblja utrošeno je 20.137,50 
kuna. Dio Programa financiran je iz sredstava viška prihoda nad rashodima proračuna Opdine Ferdinandovac iz prethodnih godina i 
to u planiranom iznosu od 255.675,00 kuna. Iz Izvješda je vidljivo da su pored namjenskih prihoda aktivnosti sufinanciranje i iz 
pomodi ostvarenih iz županijskog proračuna, radi se o sufinanciranju projekata.  

U Izvješdu Programa građenja prikazane su aktivnosti i troškovi građenja komunalne infrastrukture. Izvršeni su radovi 
rekonstrukcije nerazvrstanih cesta na području Opdine u 2020. godini i to asfaltiranje nerazvrstane ceste dio NC 22. (dio ulice Laz od 
kbr.  23. do izlaza na LC 26114), u naselju Ferdinandovac u vrijednosti 292.543,48 kuna  i asfaltiranje dijela NC 24.  (dio od 
vatrogasnog doma prema Gajcu), u naselju Brodid u vrijednosti 480.877,51 kuna. Troškovi asfaltiranja sufinancirani su iz sredstava 
šumskog doprinosa u iznosu od  629.770,29 kuna, pomodi iz Proračuna Koprivničko-križevačke županije u iznosu od 12.375,00 kuna i 
opdih  prihodi i primitaka proračuna Opdine Ferdinandovac. 

 
 



U Izvješdu Programa šumskog doprinosa prikazan je utrošak šumskog doprinosa na financiranje troškova građenja 
komunalne infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac, detaljniji utrošak sredstava prikazan je u izvršenju Programa građenja 
uređaja i objekata komunalne infrastrukture za 2020. Planirani prihodi iznosili su 630.000,00 kuna, a izvršeni su i utrošeni u iznosu 
629.770,29 kuna za asfaltiranje dijela nerazvrstanih cesta NC 22. i  NC 24. 

U Izvješdu Programa vodnog doprinosa prikazan je utrošak vodnog doprinosa na financiranje troškova sanacije odvodnih 
jaraka oborinske odvodnje i cijevnih propusta na području Opdine Ferdinandovac. Planirana su sredstva vodnog doprinosa u iznosu 
od 2.000,00 kuna, a ostvarena i izvršena u iznosu od 803,02 kuna. 

U Izvješdu Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada 
prikazan je utrošak sredstava koji Opdini pripada temeljem legalizacije nekretnina na području Opdine. Sredstava su utrošena 
namjenski za izvanredno održavanje nerazvrstanih cesta u ulicama Augusta Šenoe, Ljudevita Gaja i Vladimira Nazora koje obuhvada 
popravak mrežastih pukotina i udarnih rupa na dijelovima nerazvrstanih cesta, sukladno Programu održavanja komunalne 
infrastrukture  na području Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Planirana su sredstva u iznosu od 10.000,00 kuna, a ostvarena i 
utrošena u iznosu od 9.103,79 kuna. 

U Izvješdu Programa o namjenskog korištenju sredstava ostvarenih o od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 
privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 
području Opdine Ferdinandovac  u 2020. godini, prikazana su sredstva ostvarena po osnovi zakupa državnog poljoprivrednog 
zemljišta. Radi se o četiri ugovora o zakupu. Sredstva su planirana u iznosu od 850,00 kuna, a ostvarena i utrošena u iznosu 786,92 
kuna, za podmirenje troškova postupaka koji se vode u svrhu sređivanja imovinskopravnih odnosa i zemljišnih knjiga. 

U Izvješdu Programa o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog  zemljišta 
sredstva su planirana u iznosu od 100,00 kuna, ali nisu ostvarena sredstva po ovom Programu u 2020. godini. 

U Izvješdu Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na području Opdine Ferdinandovac u 2020. prikazano je da su 
temeljem navedenog Programa financirane mjere umjetnog  osjemenjivanja junica i krava ukupnim iznosom od 79.200,00 kn i 
osiguranje ratarskih i povrtlarskih usjeva ukupnim iznosom od 7.378,74 kn. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 

području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava vodnog doprinosa na 

području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava vodnog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa utroška sredstava vodnog doprinosa na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa namjenskog korištenja sredstava naknade iz 
postupka ozakonjenja nezakonito izgrađenih zgrada na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 



 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 
izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac 
u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 
izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Opdine Ferdinandovac 
u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa o namjenskom korištenju sredstava 
ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi 
se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Izvješde o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 

području Opdine Ferdinandovac u 2020. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o izvršenju o izvršenju Programa potpora male vrijednosti poljoprivredi na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 5. Dnevnog reda. 
 
  

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu primili smo u materijalima 
za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke voditeljicu službe za opde, upravne i financijsko-
računovodstvene poslove. 
 NADICA KOLAR, voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, objasnila je objasnila je da 
postoje tri vrste prihoda i primitaka te rashoda i izdataka koje se na kraju godine sučeljavaju (prihodi i rashodi poslovanja, prihodi i 
rashodi od nefinancijske imovine, primici i izdaci od financijske imovine). Na nekima nastaje višak, na nekima manjak. Iz viškova 
prihoda pokrivaju se nastali manjkovi, a ostatak viška prihoda nad rashodima u svoti od 2.133.649,88 kn ostaje na poziciji 922111 
Višak prihoda poslovanja te de se utrošiti u razdoblju od 2021.-2023. godine. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Tko 
je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“ donijelo: 

Odluku o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. 
Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 6. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. 

godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine. Dajem riječ opdinskom načelniku. 



OPDINSKI NAČELNIK objasnio da sredstva proračunske zalihe nisu korištena u srpnju, kolovozu i studenom. U rujnu je 
utrošeno 3.000,00 kuna kao pomod G. Turkovid za troškove liječenja maligne bolesti. U listopadu je ispladeno 2.000,00 kn TZ 
Đurđevac za Obilježavanje 29. obljetnice ratnih postrojbi. U prosincu je ispladeno 5.000,00 kn u korist Državnog proračuna RH  za 
pomod u obnovi nakon potresa. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2020. 
godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac 
za 2020. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac 
za 2020. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac  

za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješda o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpnja do 31. 
prosinca 2020. godine. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da su Izvješdem obuhvadene su najvažnije aktivnosti iz djelokruga rada opdinskog 
načelnika Opdine Ferdinandovac, kao i rada Opdine Ferdinandovac, u razdoblju od 1. srpnja do 31. prosinca 2020. godine. Izložio je 
Izvješde kao u materijalima za sjednicu. Osvrnuo se na važnost projekta sanacije odlagališta otpada „Orl“ te napomenuo kako je 
odlagalište registrirano kao neusklađeno temeljem inspekcijskih nadzora izvršenih unazad nekoliko godina te je obveza Opdine 
Ferdinandovac sanirati isto. S obzirom da je za projekt odobreno sufinanciranje do 85% iz EU sredstava te 10% od strane Fonda za 
zaštitu okoliša, dio Opdine Ferdinandovac iznosi 5%. Opdina Ferdinandovac de pokušati dodatno umanjiti iznos od 5% iz sredstava za 
što je ved i podnesena prijava za sufinanciranje dijela vlastitog učešda Ministarstvu regionalnog razvoja i fondova EU. Rok za 
sanaciju je 2023. godina te opdine i gradovi koji sanaciju ne izvrše putem EU projekata morati de same snositi troškove sanacije koji 
su milijunski. Opdina Ferdinandovac bi morala u veliko zaduženje koje bi godinama otpladivala da sama financira projekt. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpnja do 31. 
prosinca 2020. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpnja 
do 31. prosinca 2020. godine.  

Zaključak o usvajanju Izvješda o radu opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpnja 
do 31. prosinca 2020. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 8. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac  

za razdoblje od 2017. do 2022. godine za 2020. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo  Izvješde o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. 
do 2022. godine za 2020. godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Izvješda Stjepana Hrženjaka, voditelja vlastitog komunalnog pogona za 
obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
 Stjepan Hrženjaka, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF, objasnio da je Plan 
gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2022. godine donesen 2018. godine. Opdina Ferdinandovac 
dužna je svake godine izraditi izvješde o provedbi Plana. Na području Opdine Ferdinandovac u dva naselja Ferdinandovac i Brodid 
uslugu prikupljanja miješanog komunalnog  otpada i biorazgradivog otpada obavlja tvrtka Drava Kom d. o. o. Uspostavljeno je 
odvojeno prikupljanje reciklabilnog otpada na kudnom pragu te putem zelenih otoka. U suradnji s Fondom za zaštitu okoliša 
nabavljeno je nekoliko kontejnera za odvojeno sakupljanje plastike i papira, a u 2021. i kanti za papir i plastiku koje de se podijeliti 
korisnicima za odvojeno sakupljanje papira i plastike na kudnom pragu. Nabavljeno je mobilno reciklažno dvorište koje de se staviti u 
rad u 2021. godini. Provedene su aktivnosti izrade dokumentacije za sanaciju neusklađenog odlagališta otpada „Orl“. Za projekt 
sanacije odobreno je sufinanciranje iz EU fondova i od strane Fonda za zaštitu okoliša. Provedeno je informiranje korisnika u sklopu 
projekta „Održive misli“. Davatelj javne usluge vršio je i prikupljanje agro folija te glomaznog otpada. Tijekom 2021. godine Opdina 
Ferdinandovac de uložiti dodatni trud u provođenje zadanih ciljeva Plana gospodarenja otpadom, sukladno raspoloživim financijskim 
sredstvima. 
 
 
 
 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. 
do 2022. godine za 2020. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac za razdoblje 
od 2017. do 2022. godine za 2020. godinu. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o provedbi Plana gospodarenja otpadom Opdine Ferdinandovac za razdoblje 
od 2017. do 2022. godine za 2020. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
Razmatranje i usvajanje Izvješda o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog 

otpada i mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo  Izvješde o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada 
i mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Dajem riječ 
opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Izvješda Stjepana Hrženjaka, voditelja vlastitog komunalnog pogona za 
obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
 Stjepan Hrženjaka, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF, objasnio da se Izvješde 
podnosi sukladno Zakonu o održivom gospodarenju otpadom. Komunalni redar vrši nadzor odbačenog otpada obilaskom terena i po 
prijavama mještana kroz uspostavljeni sustav zaprimanja prijava. Nadzorom je utvrđena jedna situacija odbačenog otpada, utvrđen 
je počinitelj te je otpad saniran o trošku istog. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja odbačenog otpada i 
mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 2020. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 
odbačenog otpada i mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 
2020. godinu. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o lokacijama i količinama odbačenog otpada, troškovima uklanjanja 
odbačenog otpada i mjerama sprječavanja nepropisnog odbacivanja otpada na području Opdine Ferdinandovac za 
2020. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: Sanacija 

postojedeg asfaltnog kolnika (krpanje mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: Sanacija postojedeg 
asfaltnog kolnika (krpanje mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21 primili smo u materijalima za ovu 
sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je stručno povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne nabave 
zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za 
dostavu ponuda na e-mail adrese 3 (tri) gospodarska subjekta. U roku za dostavu ponuda pristigle su dvije ponude. Ponuda tvrtke 
PZC d.o.o. iz Bjelovara i tvrtke CESTE d.d. Bjelovar. Obje ponude su valjane jer udovoljavaju svim uvjetima Poziva. Ponude su 
rangirane prema kriteriju najniže cijene. Najpovoljnija je ponuda tvrtke CESTE d.d. Bjelovar s  ponuđenim iznosom od 225.520,70 
kuna (bez PDV-a), odnosno 281.900,88 kuna (s PDV-om) te se stoga predlaže donošenje odluke o odabiru navedene ponude. 

PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: Sanacija postojedeg asfaltnog kolnika (krpanje 
mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: Sanacija postojedeg asfaltnog 
kolnika (krpanje mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21.  

Odluka o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: Sanacija postojedeg asfaltnog 
kolnika (krpanje mrežastih pukotina i udarnih rupa), evidencijski broj nabave: 14/21 nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 
 
 
 



 
Točka 11. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu 
projektantskog nadzora tijekom izvođenja radova sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac, 

evidencijski broj nabave: 5/21 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu projektantskog nadzora 
tijekom izvođenja radova sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 5/21, 
primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio da je stručno povjerenstvo za jednostavne nabave provelo postupak jednostavne nabave 
zamolio za obrazloženje članicu stručnog povjerenstva, pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: Sukladno članku 55., stavak 1. Zakona o poslovima i 
djelatnostima prostornog uređenja i gradnje propisano je da poslove projektantskog nadzora obavlja projektant arhitektonske, 
građevinske, strojarske i/ili elektrotehničke struke koji je izradio glavni projekt prema kojem se gradi građevina. Obzirom na 
navedeno, postupak jednostavne nabave proveden je slanjem poziva za dostavu ponuda jednom gospodarskom subjektu i to tvrtki 
MAXICON d.o.o. Zagreb koja je izradila glavni projekt za sanaciju odlagališta. U roku za dostavu ponuda pristigla je ponuda tvrtke 
MAXICON d.o.o. koja je valjana jer udovoljava svim uvjetima Poziva. Ponuditelj je potpisano izjavu da de poslove projektantskog 
nadzora vršiti glavni projektant koji je izradio glavni projekt. Cijena ponude iznosi 151.500,00 kuna (bez PDV-a) odnosno 189.375,00 
kuna (sa PDV-om) te se predlaže donošenje odluke o odabiru ponude.  

PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu projektantskog nadzora tijekom izvođenja radova 
sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 5/21. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a 
tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu projektantskog nadzora tijekom 
izvođenja radova sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 
5/21.  

Odluke o odabiru ponude u predmetu Jednostavne nabave za uslugu projektantskog nadzora tijekom 
izvođenja radova sanacije odlagališta neopasnog otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac, evidencijski broj nabave: 
5/21 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u stanju 

socijalno-materijalne potrebe s područja Opdine Ferdinandovac u 2021. godini 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u stanju socijalno-
materijalne potrebe s područja Opdine Ferdinandovac u 2021. godini primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ 
opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK: Kao i prijašnjih godina predlaže se isplata „uskrnica“ i „božidnica“ umirovljenicima, korisnicima 
socijalne pomodi i osobama u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja Opdine Ferdinandovac.  Ukupno 200,00 kuna 
godišnje. Predlaže se da se limit mirovine/primanja podigne na 1.800,00 kuna. 

PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe s područja 
Opdine Ferdinandovac u 2021. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluke o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe 
s područja Opdine Ferdinandovac u 2021. godini.  

Odluka o darivanju umirovljenika, korisnika socijalne pomodi i osoba u stanju socijalno-materijalne potrebe 
s područja Opdine Ferdinandovac u 2021. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

Točka 13. 
Razmatranje prijedloga i davanje suglasnosti na Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac  

za pedagošku 2021./2022. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2021./2022. godinu. Dajem 
riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac. 
 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2021./2022. 
godinu, ali je potrebna suglasnost osnivača. Planom je predviđen upis 12 –ero nove djece koja de se rasporediti u tri dogojno-
obrazovne skupine. 
 
 
 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Plan upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2021./2022. godinu. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Plana upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2021./2022. 
godinu. 

Zaključak o usvajanju Plana upisa djece u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac za pedagošku 2021./2022. 
godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice  

u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac 
na neodređeno vrijeme. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac. 
 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac objavio natječaj za radno mjesto odgojiteljice 
na neodređeno vrijeme zbog odlaska odgojiteljice V. Bedekovid. U natječajnom roku pristigle su dvije prijave koje udovoljavaju 
uvjetima natječaja. Upravno vijede na prijedlog ravnateljice odabralo je I. Bilas Popovid te se traži suglasnost Opdinskog vijeda. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac 
na neodređeno vrijeme. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu 
Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu 
Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 
 

Točka 15. 
Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnica na radno mjesto odgojiteljica  

u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnica na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac 
na određeno vrijeme. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac. 
 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac objavio natječaje za radno mjesto 
odgojiteljice na neodređeno vrijeme (zbog odlaska odgojiteljice M. Bratanovid)  i odgojiteljice na određeno vrijeme (zamjena za 
odsutnu radnicu), ali u natječajnom roku nije pristigla niti jedna prijava koja udovoljava uvjetima Natječaja. U tom slučaju zakon 
dopušta zapošljavanje osobe koja ne ispunjava sve propisane uvjete za to radno mjesto, ali ne duže od pet mjeseci. Predlaže se 
davanje suglasnosti na zapošljavanje H. Lovrak i M. Stipeč na radnom mjestu odgojiteljice na određeno vrijeme, ali ne duže od pet 
mjeseci. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku o izboru radnica na radno mjesto odgojiteljice u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac 
na određeno vrijeme. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljica u Dječjem vrtidu 
Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme. 
 Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto odgojiteljica u Dječjem vrtidu 
Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 
 

Točka 16. 
Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice 

u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac. 



 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac objavio natječaj za radno mjesto stručnog 
suradnika na neodređeno vrijeme, na nepuno radno vrijeme od 12 sati tjedno. Predlaže se zapošljavanje I. Damjanid koja ispunjava 
uvjete natječaja, s time da je radnica dužna položiti stručni ispit u roku godine dana od zapošljavanja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice u Dječjem 
vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnice na radno mjesto stručne suradnice u Dječjem 
vrtidu Košutica Ferdinandovac na neodređeno vrijeme nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 17. Dnevnog reda. 
 

Točka 17. 
Razmatranje prijedloga  i davanje suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja 

u Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac na određeno vrijeme Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK zamolio za obrazloženje Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac. 
 MIROSLAV FUČEK, član, objasnio je da je Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac objavio natječaj za radno mjesto 
zdravstvenog voditelja na neodređeno vrijeme, na nepuno radno vrijeme od 6 sati tjedno. S obzirom da nije pristigla niti jedna 
prijava koja udovoljava uvjetima zapošljavanja na neodređeno vrijeme, predlaže se zapošljavanje I. Paske na određeno vrijeme uz 
uvjet prethodne suglasnosti drugog poslodavca. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja u Dječjem vrtidu Košutica 
Ferdinandovac na određeno vrijeme. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 10 (deset) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja u 
Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja u 
Dječjem vrtidu Košutica Ferdinandovac na određeno vrijeme nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 18. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 18. 

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 MIROSLAV FUČEK, član, obavijestio nazočne da je kao ravnatelj Osnovne škole Ferdinandovac podnio zahtjev ŽUC-u 
Koprivničko-križevačke županije za postavljanje uspornika („ležedi policajci“) na županijsku cestu koja prolazi pored škole. Navedeno 
iz razloga prometne sigurnosti, posebice za djecu. Stvaraju se velike gužve kad dođu roditelji autima i autobus koji vozi djecu u 
školu/iz škole, djeca prelaze cestu i treba bolja regulacija prometa za dobrobit i sigurnost djece. Ili postavljanje uspornika na cestu ili 
proširenje parkirališta. ŽUC je uputio školu da se prethodno obrati Opdini.  
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, složio se da je prometni nered u području oko škole i da treba bolja regulacija prometa, na što 
je i ranije upozorio. Smatra da bi trebalo proširiti parking ili da autobus staje odmah ispred škole da djeca ne moraju prelaziti cestu. 
Predlaže izradu elaborata kojim bi se ocijenila situacija i našlo bolje prometno rješenje. 
 OPDINSKI NAČELNIK složio se da je važna sigurnost djece, treba riješiti prometnu situaciju te da bi trebali kao Opdina 
angažirati projektanta da napravi idejno rješenje. Napomenuo da ako de se idi u proširenje parkinga treba se isprojektirati na način 
da se isti dio ne kopa i trga kad budu radovi izgradnje kanalizacije. 
 ZAMJENIK OPDINSKOG NAČELNIKA slaže se da se treba nadi rješenje za prometnu sigurnost djece, također predlaže 
projektanta radi usklađenja s radovima na izgradnji kanalizacije. 
 OPDINSKI NAČELNIK obavijestio nazočne da je Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU odobrilo Opdini 
Ferdinandovac iznos od 200.000,00 kuna za III. fazu obnove Društvenog doma Ferdinandovac. 
 MIROSLAV FUČEK, član, postavio pitanje vezano uz zapošljavanje doktora u ambulanti u  Ferdinandovcu. 
 OPDINSKI NAČELNIK natječaj za radno mjesto je otvoren, objavljen je na stranicama Doma zdravlja Koprivničko-križevačke 
županije. Za sada je bilo upita, ali nije još nitko zaposlen. Opdina je objavila na web stranici javni poziv temeljem kojeg doktor može 
ostvariti pravo na poticajnu naknadu. 
 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20:21 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
Helena Smrček                                                                                                         Milan Kolar 


